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materskej školy. Dnes je tu
aj Sliačanská izba, ktorú
presťahovali z obecného
úradu. Prvý nápad zrealizo-
vať z neho zariadenie toh-
to typu vzišiel od
súčasného starostu J. On-
drejku v roku 2000. „Turis-
ti sa síce mohli ubytovať
v súkromí, ale stravovacie
zariadenie nám doteraz
chýbalo. Obecné zastupi-
teľstvo tento zámer v tom
období schválilo, ale ľudia

drejka. Miestni obyvatelia
budú Prameň využívať naj-
mä na rodinné oslavy a
kultúrno – spoločenské
podujatia. Sála má kapaci-
tu 84 miest.

Objekt , známy ako
Osvetová izba, bol po-
stavený 70-tych rokoch 20.
storočia. Svojho času tam
bola aj jedna z prevádzok

proti projektu spísali petí-
ciu. Mysleli si, že chcem
objekt sprivatizovať, čo
však nebola a nie je prav-
da“, vysvetľuje starosta.

Na myšlienku mat v ob-
ci zariadenie tohto typu
nadviazalo predchádzajúce
vedenie obce. Začiatkom
roku 2006 začala rekon-
štrukcia. Ide o projekt

v rámci výziev z fondov
Európskej únie a Minister-
stva výstavby a regionálne-
ho rozvoja. Bol schválený
ako projekt cezhraničnej
spolupráce s Poľskom.
Hlavným dodávateľom
stavebných prác bola
miestna firma HATY
v spolupráci s niekoľkými
subdodávateľmi. Ruku
k dielu priložili i občania
v rámci verejnoprospeš-
ných prác. Architektonický

návrh pochádza z dielne
Ing. arch. Kataríny Konfá-
lovej. Pôvodný rozpočet
na projekt bol bezmála 12
mil. Sk. Obec prispela zo
svojho rozpočtu 5 %. Pod-
ľa starostu presná suma bu-
de vyčíslená po predložení
faktúry od hlavného dodá-
vateľa, nemala by však pre-
siahnuť 3 mil. Sk.

Prameň riadi dočasný
prevádzkar Radovan Žila-
vý z Liptovských Sliačov,
poverený starostom J. On-
drejkom. Do konca tohto
roka bude výberové
konanie, do ktorého sa mô-
žu prihlásiť záujemcovia,
spĺňajúci potrebné kritériá
(viac o podmienkach výbe-
rového konania nájdete
v článku z mimoriadneho
zasadnutia OZ). Ten si vy-
berie ostatných zamestnan-
cov, kuchárov a čašníkov.

Od pondelka do štvrtka je
otvorené od 10. do 22.h,
v piatok a v sobotu od 13.
do 02. h a v nedeľu od 11 .
do 24. h.
Pre najväčšiu obec v Lip-

tove je sprevádzkovanie
tohto zariadenia veľkou
udalosťou i významným
krokom vpred pri poskyto-
vaní služieb. Slávnostné
otvorenie bolo pre všet-
kých milou udalosťou.
Okrem predstaviteľov ob-

ce sa ho zúčastnili staros-
tovia okolitých obcí, primá-
tori Ružomberka Michal
Slašťan a Liptovského
Mikuláša Ján Blcháč, po-
slanec NR SR Martin
Fronc, poslanci VÚC Žili-
na z Liptovského regiónu .
Pozdravný list poslal pri
tejto príležitosti predseda
Žilinského samosprávneho
kraja Juraj Blanár. O kul-
túrny program sa postaral
folklórny súbor Liptov a
deti z poľskej družobnej
obce Lopušná. Budovu po-
svätil vdp. farár Ján Bu-
dzák .

A prečo názov Prameň?
„Pôvodný názov, ktorý
schváli poslanci OZ, bol
Salatín. Keďže sme zistili,
že pod týmto menom exis-
tuje už niekoľko spoločnos-
tí, zmenili sme názov, aby
si nás ľudia nemýlili

a nezamieňali s niečím
iným. Myslím si, že ide
o výstižný názov. Ľudia
by si tu mali oddýchnuť,
občerstviť sa. Bez vody
niet života. Blahodarný
prameň vychádza aj z Ježi-
šovho srdca. Nech táto bu-
dova slúži na prehĺbenie
priateľských vzťahov, vzá-
jomnej úcty a úprimnej
lásky“, hovorí starosta J.
Ondrejka.
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